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Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

Tid och plats Tisdagen den 12 april 2016 kl. 8.00 – 12.00 

Sammanträdesrum Bolmen, Olofsgatan 9 i Ljungby 

Beslutande Magnus Gunnarsson (M), ordförande 

Carina Bengtsson (C) 

Anne Karlsson (S) 

Ann-Charlotte Wiesel (M) 

Jan Sahlin (M) 

Irene Olofsson (C) 

Lars Solling (L) 

Conny Simonsson (S) 

Magnus Carlsson (S) 

Håkan Bengtsson (S) 

Gun Lindell (S) 

Kerstin Wiréhn (V) 

Jan Lorentzson (SD) 

Christer Henriksson (KD) 

Roland Johansson (ALT) 
 
Övriga 
deltagande 

 

Christer Ivarsson (MP), ej tjänstgörande ersättare 

Lars-Ove Johansson (C), ej tjänstgörande ersättare 

Judit Svensson (C), ej tjänstgörande ersättare 

Roland Eiman, kommunchef 

Eva-Marie Norén Holgersson, kommunsekreterare  

Bo Ederström, ordförande i socialnämnden, § 65 

Marcus Walldén, ordförande i kultur- och fritidsnämnden, § 65 

Björn Eliasson, VD Ljungbybostäder AB, § 66 

Elisabeth Berntsson, Ljungbybostäder AB, § 66 

Carina Axelsson, miljöstrateg, Fairtrade gruppen, § 67 

Maria Johansson, konsumentrådgivare, Fairtrade gruppen, § 67 

Lina Karlsson, konsumentrådgivare, Fairtrade gruppen, § 67 

CarlFredrik Ledin, upphandlingsansvarig, Fairtrade gruppen, § 67 

Mariana Axelsson, kostchef, Fairtrade gruppen, § 67 

Lennart Dahlberg, stadsarkitekt, § 68 

Jonas Jönsson, socialchef, §§ 69-72, 82 

Therese Lindström, bygglovshandläggare, § 69 

Trond Strangstadstuen, lokalsamordnare,§ 69 

Magnus Johansson, ekonomichef, §§ 73-74, 82  

Ronnie Wallin, kanslichef, §§ 75-77 

Ingrid Egonsson, färdtjänsthandläggare, §§ 75-76 

Ing-Marie Byström, kultur- och fritidschef, §§ 78-79 

Joakim Reinius, IT-chef, § 82 

 
Åhörare 2 
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Justerare Anne Karlsson 

Justeringens  
tid och plats Kansliavdelningen den 14 april 2016 

Paragrafer 64-84   

  

Sekreterare Eva-Marie Norén Holgersson 

  

Ordförande Magnus Gunnarsson 
  

Justerare Anne Karlsson 
  

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är nu justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby 

kommuns anslagstavla 

Nämnd/styrelse Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 12 april 2016 

Överklagningstid 15 april – 6 maj 2016 

Anslaget nedtaget 6 maj 2016 

Förvaringsplats 
för protokollet Kansliavdelningen, Olofsgatan 9, Ljungby 

  

Underskrift Lena Karlsson 
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Ks § 64      

 

 

Fastställande av dagordning 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ärende nr 5 Försäljning av IHD Industrihotell AB 

utgår från dagordningen för att behandlas vid ett senare sammanträde. 
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Ks § 65  Ks2016/0043 046 

 

 

Utdelning av medel ur Dahlin-fonden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att dela ut medel enligt följande: 

 

Förening Aktivitet Ansökt kr 
Beslut om 
utdelning 

Bergaortens 

missionsförsamli

ng 

App för info, lokal integration, fönster-

byte, ljudanl. utv. barn/ungdomsarbetet 

413 788 kr 40 000 kr 

Lagans 

Innebandyklubb 

Ny sarg, säkra busstransporter, utgifter 

för funktionshindrade och integration 

228 500 kr 100 000 

kr 

Berga församling Musikvecka 34, Människan och 

Skapelsen (körframträdande) 

75 000 kr 30 000 kr 

Bergabygdens 

folkdansare 

Hyra LAIK-lokalen, uppvisn. 

äldreboende, Knuts- & midsommardans, 

kulturarrangm. 

20 000 kr 10 000 kr 

Berga väntjänst Aktiviteter och utflykter för äldre 30 000 kr 15 000 kr 

Starla och 

Tenneco historia 

Tilläggsanslag för tryckkostnader och 

lagringsmedia 

10 000 kr 10 000 kr 

Lagans bibliotek Möbler för skolbibliotek 40 000 kr 0 kr 

Lagans 

samhällsförening 

Publikevenemang, renovering och 

underhåll av Godsmagasinet 

70 456 kr 30 000 kr 

Lagans 

fritidsgrupp 

Aktiviteter för ungdomar i Lagan 150 000 kr 80 000 kr 

Slussen i Lagan Byte av tak 550 000 kr 0 kr 

Vittaryds 

fotoklubb 
Etapp 2 i överförandet av Erik Karlsson 

filmmaterial från Super 8 till digitalformat 

45 000 kr 25 000 kr 

Lagans 

Rödakorskrets 
Kolonivistelse för skolbarn, 1:a 

hjälpenkurser, uppvaktn.av 90,95,100-

åringar, 95-årsjubileum 

54 000 kr 35 500 kr 

Berga pastorat Bergas kulturella minnesplats 80 000 kr 0 kr 

Puls i Lagan Pulsloppet, hälsodag, träningsutrustning, 

utbildning, fasadskylt, skrivare 

85 000 kr 35 000 kr 

Berga ungdoms-

skytteförening 

Ammunition, service, hyra av skjuthall, 

rep. & service av elektronikbanor, 

säkerhetsutr. 

111 000 kr 10 000 kr 

Berga PRO Trädgårdscafé, mötesunderh. & lotterier 

före boende på Åbrinken, lokalhyra & 

annonser 

30 200 kr 15 000 kr 

Sundets båtklubb Åkgräsklippare till grönområdet vid 

hamnen 

34 000 kr 0 kr 

SPF Seniorerna 

Berga 

Hjärtstartare, lokalkostn., underhålllning 

& föredrag månadsmöten, medlemsvård, 

milers. 

35 500 kr 15 000 kr 

Guddarps IF Matchklocka, målning & renov. 

Klubbrum, nät bakom mål, virke till 

129 000 kr 40 000 kr 
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läktare, brunnsgrävn 

Lagans AIK Kompl. & renov. av bef. Anl. Ringvallen 

och Ringbadet. Nya matchställ till 

ungdomslag 

250 000 kr 40 000 kr 

IOGT-NTO logen 

Fram 

Öppna arrangem. Ex.våffelcafé, 

adventsmusik, brandvarnare & 

inventarier 

60 000 kr 20 000 kr 

Össlövs 

bystugeförening 

Färdigställande av kök, byte av ytterdörr, 

gräsklippare 

89 500 kr 35 000 kr 

Vittaryds 

scoutkår 

Tält, kanoter, virke till scoutbyn, 

lägerverks. 

55 000 kr 12 000 kr 

Vittaryd & 

Dörarps 

församlingar 

 Konserter, julkonsert, 6 st musikkvällar i 

sommar  

20 000 kr 20 000 kr 

Berga 

hembygdsförenin

g 

Div. arrangem., satsning skola/ungdom, 

temadag i gammal skolsal, 

smålandsstaket 

120 000 kr 30 000 kr 

Vittaryd-Dörarps 

hembygdsförenin

g 

Valborgsfirande, Vidösternsimmet, 

grillplats, Toftaholms kvarn och 

Alebostugan 

110 000 kr 30 000 kr 

Lagans framtid Barnteater, lägeravgifter 23 000 kr 23 000 kr 

Jonsboda SMU Tält till scoutläger 12 000 kr 12 000 kr 

Dörarps IF Färg till fasad & fönster på idrottsplats 

och Tallåsen 

12 000 kr 12 000 kr 

Sfk Spöfolket Aluminiumbåt, not (fiskeredskap), 

röjsåg, byggnadsmaterial 

70 000 kr 0 kr 

Vittaryds 

föräldraförening 

Friluftsaktiviteter, teater, sagobesök, fria 

medel 

20 000 kr 20 000 kr 

Vittaryds 

sockenråd 

Vittarydsdagen, tryck och distr. av 

socken-bladet och annan samhällsinfo 

45 000 kr 15 000 kr 

Vittarydsskolan 

(Sandra o Anna) 

Husbil till ”bokhundsprojektet” i 

samarbete med Lagans bibliotek och 

skolor i Berga 

311 000 kr 0 kr 

Sommarhemmet 

Sundet 

Musikkvällar, artister och annonsering. 

Omkostnader för lokaler. 

115 000 kr 23 000 kr 

Vittaryds IK Om-/tillbyggnad av kök, inventarier till 

kök, luftvärmepump 

171 000 kr 22 500 kr 

Set Söderholm Projekt Åkonst Lagan sommaren 2016, 

konstnärsarvoden, marknadsföring 

271 000 kr 0 kr 

Lagans golfklubb Korthålsbanan, drivingrange, 

träningsläger för juniorer, 

träningsverksamhet 

213 775 kr 43 000 kr 

Lagans 

tennisklubb 

Tennisskola, redskap, material 27 000 kr 27 000 kr 

Kaffestugans 

vänner 

Renovering av tak, målning, 

arrangemang, underhåll och 

förbrukningsmaterial 

357 500 kr 15 000 kr 

Hörda byförening Serveringsdisk, kyl och tillbehör till 

Hörda-gården, marschaller & ljus till 

Ljusets dag 

46 500 kr 10 000 kr 

TOTALT  4 590 719 kr 900 000 kr 
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Jäv 
Roland Johansson (ALT) och Christer Henriksson (KD) deltar inte i ärendet på 

grund av jäv. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Utdelning ur Dahlins biblioteks- och kulturfond sker en gång om året. 

Kultur- och fritidsnämnden och socialnämnden har yttrat sig till 

kommunstyrelsen angående inkomna ansökningar. 

 

För 2016 finns cirka 1 050 000 kronor att utdela ur fondens avkastning. 

Ansökningarna motsvarar 4 590 719  kronor. 
 

Medlen ska enligt de principer som fastställts av kommunfullmäktige 

fördelas till projekt inom eller rörande tidigare Berga kommuns geografiska 

område enligt följande: 

 
1/7 av medlen, cirka 150 000 kronor, tilldelas biblioteket i Lagan.  

1/7 av medlen, cirka 150 000 kronor, utdelas till kulturändamål.  

5/7 av medlen, cirka 750 000 kronor, utdelas till sociala ändamål. 

 

Kultur- och fritidsnämnden och socialnämnden beslutade den 23 mars 2016 

att överlämna ett gemensamt förslag för fördelning till kommunstyrelsen 

enligt bilaga. 

 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar att 

tilldela Dahlinfondens medel 2016 enligt kultur- och fritidsnämndens och 

socialnämndens förslag. 

 

Beslutsunderlag 
Socialnämndens yttrande 2016-03-23. 

Kultur- och fritidsnämndens yttrande 2016-03-23. 

Samtliga ansökningar som inkommit. 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2016-04-05. 

 

 

Skickas till 
Samtliga sökande
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Ks § 66  Ks2016/0107 734   

 

 

Godkännande av byggnation av fastighet i kvarteret Nålen  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att godkänna 

Ljungbybostäders projekt att uppföra 32 lägenheter på tomten Nålen 4. 

 

Reservationer 
Jan Lorentzson (SD) och Roland Johansson (ALT) reserverar sig mot beslutet. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Socialnämnden i Ljungby kommun beslutade den 15 december 2015 att beställa 

32 lägenheter på tomten Nålen 4 för att möta behovet av fler boenden till 

ensamkommande flyktingbarn. Bostäderna produceras av Ljungbybostäder AB.  

 

Ljungbybostäders styrelse godkände den 3 februari 2016 markförvärvsavtal 

avseende tomten. I samband med detta ärende tog styrelsen även del av kalkyl 

för projektet samt information om förslaget till byggnation, så kallade 

Kombohus Mini, i två våningar. 

 

Markförvärvsavtalet och ett blockhyresavtal godkändes den 15 mars 2016 av 

tekniska nämnden.  

 

Styrelsen för Ljungbybostäder beslutade den 30 mars 2016 att godkänna 

hyresavtalet avseende 32 nyproducerade lägenheter på tomten Nålen 4 med 

tillägget att om båda parter är överens om en uppsägning av kontraktet efter 10 

år är inriktningen att en sådan uppgörelse skall träffas med i övrigt oförändrade 

avtalsvillkor. 

 

Enligt bolagets ägardirektiv måste kommunfullmäktiges godkännande inhämtas 

vid frågor av större vikt eller av principiell karaktär, samt om investeringen 

överstiger 10 procent av balansomslutningen. Aktuellt projekt omfattas av båda 

kriterierna, därför föreslår styrelsen för Ljungbybostäder att kommunfullmäktige 

beslutar att godkänna projektet. 

 

Beslutsunderlag 
Förslag från styrelsen för Ljungbybostäder AB 2016-03-30. 

 
Yrkanden 
Kerstin Wiréhn (V), Gun Lindell (S), Conny Simonsson (S), Christer 

Henriksson (KD) och Carina Bengtsson (C), Lars Solling (L) yrkar att 
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kommunfullmäktige godkänner Ljungbybostäders projekt att uppföra 32 

lägenheter på tomten Nålen 4. 

 

Jan Lorentzson (SD) och Roland Johansson (ALT) yrkar avslag på 

Ljungbybostäders projekt. 

 

Ajournering begärs och genomförs under två minuter. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att föreslå att fullmäktige 

godkänner projektet, enligt Kerstin Wiréhns (V) med flera yrkande, eller att 

avslå förslaget enligt Jan Lorentzsons (SD) med flera yrkande. Ordföranden 

finner att kommunstyrelsen beslutar att föreslå fullmäktige att godkänna 

projektet. 

 

Omröstning 
Votering begärs och genomförs med följande beslutsordning: 

Ja-röst för att godkänna projektet och 

Nej-röst för att avslå förslaget. 

 

Omröstningen resulterar i 13 ja-röster och 2 nej-röster. Kommunstyrelsen har 

därmed beslutat att föreslå att fullmäktige godkänner projektet. 

 

Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S) Ja  

Conny Simonsson (S) Ja  

Magnus Carlsson (S) Ja  

Håkan Bengtsson (S) Ja  

Gun Lindell (S) Ja  

Kerstin Wiréhn (V) Ja  

Jan Lorentzson (SD)  Nej 

Christer Henriksson (KD) Ja  

Roland Johansson (ALT)  Nej 

Resultat 13 ja 2 nej 
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Ks § 67  Ks2016/0054 150 

 

 

Verksamhetsplan för Fairtrade City 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta verksamhetsplan för Fairtrade City, med 

tillägget att varorna även ska vara ekologiska och att te och choklad delas 

upp i varsin grupp. 

Kommunstyrelsen beslutar också att anta målet att den interna 

konsumtionen av etiska varor ska vara: 

 Bananer 100 procent till år 2018,  

 Kaffe 100 procent till år 2018,  

 Te 75 procent till år 2018 

 I övrigt ska antalet produkter/varugrupper öka varje år. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Ljungby kommun är sedan 2013 en Fairtrade City. Det innebär att Ljungby 

är en av ett flertal kommuner som engagerar sig för rättvis och etisk 

konsumtion. Diplomeringen innebär att kommunen lever upp till kriterier 

och krav på rättvis handel i offentlig upphandling. Det ska också bedrivas 

ett aktivt informationsarbete samt erbjudas ett utbud av Fairtrade-märkta 

produkter i butiker, på serveringsställen och arbetsplatser. Arbetet leds av 

en styrgrupp som ska representera hela lokalsamhället, med representanter 

från ideell sektor, företag, politiker och kommunala tjänstemän.  

Kommunledningsförvaltningen har tillsammans med styrgruppen arbetat 

fram ett förslag till verksamhetsplan för Fairtrade City och föreslår att 

kommunstyrelsen antar den. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen beslutar att 

anta verksamhetsplan för Fairtrade City, med tillägget att varorna även ska 

vara ekologiska och att te och choklad delas upp i varsin grupp. 

Kommunstyrelsen föreslås också besluta att anta målet att den interna 

konsumtionen av etiska varor ska vara: 

 Bananer 100 procent till år 2018,  

 Kaffe 100 procent till år 2018,  

 Te 75 procent till år 2018 

 Utöka antalet produkter/varugrupper varje år. 
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Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2016-01-26. 

Arbetsutskottets förslag till beslut 2016-03-01. 

 

Yrkanden 
Kerstin Wiréhn (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
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Ks § 68  Ks2016/0076 220 

 

 

Svar på remiss över bostadsförsörjningsplan från 
Halmstads kommun 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen antar miljö- och byggförvaltningens förslag till yttrande. 

 

Yttrande 
Ljungby kommun ser med tillförsikt på att Halmstad planerar en utveckling i 

stråket utmed riksväg 25. Det stärker området runt Lidhult och Vrå och ger 

underlag för förbättrad service för boende där. Det ger också förutsättningar för 

en utvecklad kollektivtrafik mellan Halmstad och Ljungby samt en efterlängtad 

utbyggnad av riksväg 25 till minst 2+ 1 väg. 

 
Sammanfattning av ärendet 
Halmstad kommun har översänt Handlingsprogram för bostadsförsörjning 2016-

2030 på remiss till Ljungby kommun.  

 

Enligt lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar ska varje kommun 

ange riktlinjer för bostadsförsörjningen. Riktlinjerna ska antas av 

kommunfullmäktige under varje mandatperiod, efter samråd med berörda 

myndigheter, med flera. 

 

Miljö- och byggförvaltningen skriver att Halmstads förslag till 

handlingsprogram uppfyller på ett förtjänstfullt sätt bestämmelserna i 

bostadsförsörjningslagen och redovisar på ett bra sätt behov och lösningar. 

Halmstad kommuns övergripande vision för utbyggnadsstrategi bygger på 

översiktsplanen Framtidsplan 2030 med en fingerstruktur av tätorter längs 

kommunikationsstråk där tätortsutveckling, service och kollektivtrafik 

koncentreras. 

 

Ett av stråken, Fylleåns dalgång längs riksväg 25, berör i största utsträckning 

Ljungby kommun. Fylleåns dalgång innehåller serviceorten Simlångsdalen, men 

flertalet boende i stråket finns på landsbygden och i mindre orter som Skedala 

och Marbäck. Majoriteten av bostäderna finns i småhus, men en del 

flerbostadshus finns i Simlångsdalen. Det finns ett 70-tal planlagda bostäder och 

ett planerat totalt tillskott på drygt 200 bostäder i stråket under 2016-2030. På 

övriga landsbygden som gränsar till Ljungby kommun förväntas en mycket svag 

utbyggnad.  
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Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen antar miljö- och 

byggförvaltningens förslag till yttrande. 

 

Beslutsunderlag 
Miljö- och byggförvaltningens tjänsteskrivelse 2016-03-07. 

Arbetsutskottets förslag till beslut 2016-03-22. 

 

 

Skickas till 
Halmstad kommun 
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Ks § 69  Ks2016/0096 040 

 

 

Begäran om tilläggsanslag för ombyggnation av 
Ljungberga plan 4 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beviljar tilläggsanslag 

med 600 000 kronor, plus minus 20 procent, till anpassning av lokaler på 

plan 4 Ljungberga för att ge fler platser för HVB.  

 

Finansiering föreslås ske genom kommunens rörelsekapital. 

 

Reservationer 
Jan Lorentzson (SD) och Roland Johansson (ALT) reserverar sig mot beslutet. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Under år 2015 tog Ljungby kommun emot 151 ensamkommande 

flyktingbarn, jämfört med 37 ensamkommande år 2014. Kommunen har 

brist på boenden och använder därför ett akut- och jourboende i Tingsryd 

till en tillfällig placering av cirka 30 barn.  

Socialförvaltningen har dessutom tvingats använda HVB-platser i egen regi 

med dubbel beläggning i elva fall. 

 

För att möta behovet av fler platser på HVB beslutade socialnämnden den 

16 december att beställa nyproduktion av 32 lägenheter, så kallade SABO 

Kombohus Mini, och att ge socialförvaltningen i uppdrag att teckna avtal 

med tekniska förvaltningen om blockförhyrning av dessa. 

Dessa bostäder kommer endast att möta en del av behovet av boenden för 

ensamkommande flyktingbarn. För att ytterligare förstärka antalet 

boendeplatser och snarast flytta barnen från Kåranäs till Ljungby kommun 

föreslås även Ljungbergas plan 4 tas i anspråk som HVB. På plan 4 skulle 

25-30 lägenheter kunna tas i anspråk. 

Anpassningen av lokalerna på Ljungberga plan 4 beräknas kosta cirka 

5 367 000 kr, enligt socialförvaltningen. I denna kostnad inkluderas separat 

ingång, brandspjäll till varje rum, nya tak, ommålning samt 

konsultkostnader.  

 

Socialnämnden beslutade den 23 mars 2016 att hos kommunstyrelsen äska om 

tilläggsanslag på 5 367 tkr för ombyggnation av Ljungberga plan 4. 
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Kommunledningsförvaltningen ser inte att det finns någon möjlighet att lösa 

investeringsutgiften genom ombudgetering av andra medel och föreslår att 

kommunfullmäktige beviljar tilläggsanslag med 5 367 tkr från kommunens 

rörelsekapital. 

 

Under dagens sammanträde informerar tekniska förvaltningen och miljö- och 

byggförvaltningen om att det inte behövs något bygglov eller anmälan för att 

anpassa lokalerna till HVB-hem för ensamkommande flyktingbarn. Kostnaden 

reduceras därmed till cirka 600 000 kronor för att bygga en ny entré till HVB-

hemmet. 

 

Beslutsunderlag 
Socialnämndens begäran 2016-03-23. 

Socialförvaltningens tjänsteskrivelse 2016-03-22. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 2016-03-31. 

 

Yrkanden 
Kerstin Wiréhn (V), Gun Lindell (S), Lars Solling (L) och Carina Bengtson (C) 

yrkar bifall till att fullmäktige beviljar 600 000 kr plus minus 20 procent till 

anpassning av lokaler på Ljungberga plan 4.  
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Ks § 70  Ks2015/0165 700 

 

 

Överenskommelse om samverkan i gemensam nämnd för 
familjerättsliga frågor i Älmhults, Ljungby och Markaryds 
kommer 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att fullmäktige beslutar att godkänna 

överenskommelse om gemensam nämnd för familjerättsliga frågor i Älmhults, 

Ljungby och Markaryds kommuner i enlighet med förslag daterat 2015-11-09. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade 2005-11-30, § 114 att inrätta en 

gemensam nämnd för familjerättsfrågor tillsammans med Markaryds 

och Ljungby kommuner. Samtidigt antogs ett avtal mellan kommunerna 

avseende den gemensamma nämnden. 

 

Förslag till ny överenskommelse har tagits fram och överlämnats till 

kommunfullmäktige i Ljungby, Markaryd och Älmhult för godkännande. 

 

Beslutsunderlag 
Gemensamma nämndens förslag 2015-11-09. 
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Ks § 71  Ks2015/0387 022 

 

 

Svar på motion om att öppna nya möjligheter att rekrytera 
sjuksköterskor och undersköterskor till vår kommun 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Tryggve Svensson (V) skriver i sin motion daterad 2015-11-11 att han vill att 

Ljungby kommun jobbar mer för att locka fler sjuksköterskor och 

undersköterskor att jobba i kommunen. Svensson lämnar några förslag till 

aktiviteter, så som att erbjuda anställning med heltidslön men med 85 procent 

tjänstgöring. Svensson vill också att kommunen provar att erbjuda bättre 

arbetstider samt att ta bort de delade turer som finns och att starta en ny 

utbildning på högskolecentrum där kommunen erbjuder undersköterskor att 

vidareutbilda sig till sjuksköterskor med bibehållen lön. 

 

Socialförvaltningen skriver i ett tjänsteyttrande att de ställer sig bakom 

motionärens förslag att kommunen ska göra Ljungby mer attraktivt samt göra 

vårdyrkena mer lockande i vår kommun. 

 

När det gäller förslaget att erbjuda anställningar med heltidslön och 85 % 

tjänstgöring hänvisar socialförvaltningen till sitt svar på en tidigare motion i 

samma område. Även förslaget att pröva bättre arbetstider har behandlats i flera 

motioner vid tidigare tillfällen. I socialförvaltningen väljer arbetsgrupperna om 

de vill arbeta med Time Care planering och där lägga sina egna scheman. De har 

då möjligheten att påverka sina arbetstider. De kan också vara med och påverka 

antalet delade turer kopplat till hur många helger man vill jobba. 

 

Starta en ny utbildning där vi erbjuder undersköterskor att vidareutbilda sig till 

sjuksköterskor med bibehållen lön, föreslår Svensson. Socialförvaltningen har 

sedan tidigare ett uppdrag att arbeta med den frågan. Ljungby kommun finns 

representerad i den arbetsgrupp som tillsammans med Region Kronoberg och 

Linneuniversitetet arbetar med den frågan. 

 

Socialnämnden föreslår kommunfullmäktige att motionen ska anses besvarad. 

 

Beslutsunderlag 
Socialförvaltningens yttrande 2016-03-23. 
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Yrkanden 
Kerstin Wiréhn (V) yrkar att fullmäktige beslutar att bifalla motionen i den 

del som avser att erbjuda anställning med heltidslön men med 85 procent 

tjänstgöring, samt att pröva att erbjuda bättre arbetstider och ta bort de delade 

turer som finns. Vidare yrkar Kerstin Wiréhn (V) att motionen i övrigt anses 

besvarad. 

 

Carina Bengtsson (C), Roland Johansson (ALT) och Jan Lorentzson (SD) yrkar 

avslag på motionen. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att kommunstyrelsen 

beslutar att föreslå att fullmäktige avslår motionen.  
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Ks § 72  Ks2015/0367 020 

 

 

Svar på motion om projekt med sex timmars arbetsdag på 
Brunnsgården 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Tryggve Svensson (V) yrkar i en motion från november 2015 att Ljungby 

kommun inleder ett projekt med sex timmars arbetsdag på Brunnsgården nu när 

den ska bemannas på nytt efter renoveringen. 

 

En motion med precis samma innebörd behandlades av kommunfullmäktige den 

28 september 2015, nämligen att starta ett projekt med sex timmars arbetsdag 

enligt Göteborgsmodellen. Socialnämndens arbetsutskott gav 

socialförvaltningen i uppdrag att bevaka Göteborgsprojektet och fullmäktige 

beslutade sedan att förklara motionen besvarad. 

 

Socialförvaltningen skriver i ett tjänsteyttrande att Göteborgsprojektet ännu inte 

har utvärderats och att ingen ny information har framkommit sedan den förra 

motionen besvarades.  

 

Socialnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 

 

Beslutsunderlag 
Socialnämndens yttrande 2016-03-23. 

Socialförvaltningens tjänsteyttrande 2016-02-05. 

 

Yrkanden 
Kerstin Wiréhn (V) yrkar bifall till motionen. 

 

Beslutsordning 
Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar att avslå motionen enligt 

socialnämndens förslag eller att bifalla motionen enligt Kerstin Wiréhns (V) 

yrkande. Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar att föreslå att 

fullmäktige avslår motionen. 
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Ks § 73  Ks2016/0069 041 

 

 

Årsredovisning för Ljungby  kommun 2015 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att godkänna 

årsredovisningen för Ljungby kommun 2015. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunledningsförvaltningen har upprättat bokslut och årsredovisning för 

2015. Årsredovisningen som även innehåller en sammanställd redovisning 

ger information om det ekonomiska utfallet för 2015 års verksamhet och 

redovisar den ekonomiska ställningen per 2015-12-31. Årsredovisningen 

innehåller även förvaltningarnas verksamhetsredovisningar och uppföljning 

av mål. 

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige beslutar att godkänna 

årsredovisningen för Ljungby kommun 2015. 

 

Beslutsunderlag 
Årsredovisning 2015. 

Arbetsutskottets förslag till beslut 2016-03-22. 
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Ks § 74  Ks2016/0085 107 

 

 

Instruktion till ombud vid 2016-års ordinarie årsstämmor 
för samtliga bolag inom Ljungby Holding AB-koncernen 
samt för IHD Industrihotell AB 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att: 

- utfärda fullmakt till stämmoombudet Carina Bengtsson, Myrarås, 

Rönnebo, 341 77 Agunnaryd att företräda samtliga aktier vid 2016 

årsstämmor i Ljungby Holding AB med dotter- och dotterdotterbolag 

samt IHD Industrihotell AB. 

 

Kommunfullmäktige föreslås också besluta att, under förutsättning av 

godkännande vid den samordnade ansvarsprövningen av hela 

kommunkoncernen, instruera stämmoombudet att, i samtliga bolag inom 

Ljungby Holding AB-koncernen samt IHD Industrihotell AB, vid stämman fatta 

beslut om att: 

- fastställa resultat- och balansräkningar för bolagen och koncernen 

- besluta att resultat disponeras enligt förslag i bolagens årsredovisningar 

- bevilja styrelseledamöter och verkställande direktörer ansvarsfrihet för 

2015 års förvaltning 

- fastställa nya bolagsordningar för Ljungby kommuns aktiebolag 

 
Sammanfattning av ärendet 
Inför årets årsstämmor inom Ljungby Holding-koncernen och IHF Industrihotell 

AB behöver kommunfullmäktige utse ombud samt instruktioner till ombudet. 

 

Arbetsutskottet lämnar förslag till beslut. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2016-03-16. 

Arbetsutskottets förslag till beslut 2016-03-22. 
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Ks § 75  Ks2016/0051 736 

 

 

Svar på remiss om kommunalt regelverk för färdtjänst 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen antar förslaget till yttrande som svar till Region Kronoberg. 

 

Yttrande 
De revideringar som har gjorts i regelverket för färdtjänst respektive 

riksfärdtjänst har generellt sett gjort reglerna tydligare och mer 

lättförståeliga än dagens regelverk. Det blir därmed enklare för 

färdtjänsthandläggare att arbeta utifrån intentionen med reglerna. 

Framförallt är det lovvärt att ansvaret för olika typer av tjänster har 

förtydligats både avseende färdtjänst och riksfärdtjänst. Det är särskilt bra 

med förtydligandena vad gäller regler för användning av förarassistans, 

färdtjänst för barn, bagage/hjälpmedel, djur som hjälpmedel, rullstol under 

färd, husdjur samt ansvar för säkerhet under transport.  

 

Specifika synpunkter 

I nuvarande regelverk får resornas längd som längst uppgå till högst sju 

zoner både inom och utanför Kronobergs län men alltid inom den egna 

kommunen eller till Alvesta resecentrum, Växjö resecentrum, eller Småland 

Airport. I det reviderade förslaget har istället gränsen satts till att sträckan 

för resan som högst får vara tio mil från folkbokföringsadressen eller till 

Alvesta resecentrum, Växjö resecentrum eller Småland Airport. Att gå från 

sju zoner som maxlängd till en sträcka på tio mil är bra ur tydlighetssyn-

punkt, men tio mil som gräns kan innebära att resandet blir dyrare totalt sett 

eftersom resenären kan åka ganska långt in i angränsade län utan att behöva 

ansöka om riksfärdtjänst. Längre resor blir därmed mer lättillgängliga. 

 

När det gäller medföljande ledsagare eller medresenär finns det i nuvarande 

regler inga begränsningar gällande att ta med sig egna hjälpmedel på resan. 

I det reviderade förslaget uttrycks det istället att ledsagare eller medresenär 

inte får ta med sig egna hjälpmedel på resan. Denna begränsning kan leda 

till oönskade konsekvenser i form av otrygghet för resenären. Vid 

exempelvis demens hos resenären kan begränsningen innebära 

problematiska situationer och oro i de fall medresenären/ledsagaren hindras 

från att följa med. Föreslagen förändring innebär att det blir svårare att 

undvika den typen av situationer vilket är olyckligt. 
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Sammanfattning av ärendet 
Region Kronoberg ansvarar genom Länstrafiken Kronoberg för 

kollektivtrafiken i länet och beslutar om taxa, regelverk, zoner med mera. 

 

Den särskilda kollektivtrafiken färdtjänst är till för de personer som på 

grund av funktionshinder, som inte är tillfälliga och som har väsentliga 

svårigheter att förflytta sig på egen hand eller att resa med allmänna 

kommunikationsmedel.   

 

Nuvarande regler för färdtjänst och riksfärdtjänst i Alvesta, Lessebo, 

Ljungby, Tingsryd, Uppvidinge och Växjö antogs av Regionfullmäktige 

2012-10-12.  Trafiknämnden på Region Kronoberg beslutade den 4 februari 

2016 att skicka förslag till revidering av regelverket till berörda kommuner 

för yttrande. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2016-03-08. 

Arbetsutskottets förslag till beslut 2016-03-22. 

 

Skickas till 
Region Kronoberg
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Ks § 76  Ks2016/0052 736 

 

 

Svar på remiss om kommunalt regelverk för riksfärdtjänst 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen antar förslaget till yttrande som svar till Region Kronoberg. 

 

Yttrande 
De revideringar som har gjorts i regelverket för färdtjänst respektive 

riksfärdtjänst har generellt sett gjort reglerna tydligare och mer 

lättförståeliga än dagens regelverk. Det blir därmed enklare för 

färdtjänsthandläggare att arbeta utifrån intentionen med reglerna. 

Framförallt är det lovvärt att ansvaret för olika typer av tjänster har 

förtydligats både avseende färdtjänst och riksfärdtjänst. Det är särskilt bra 

med förtydligandena vad gäller regler för användning av förarassistans, 

färdtjänst för barn, bagage/hjälpmedel, djur som hjälpmedel, rullstol under 

färd, husdjur samt ansvar för säkerhet under transport.  

 

Specifika synpunkter 

I nuvarande regelverk får resornas längd som längst uppgå till högst sju 

zoner både inom och utanför Kronobergs län men alltid inom den egna 

kommunen eller till Alvesta resecentrum, Växjö resecentrum, eller Småland 

Airport. I det reviderade förslaget har istället gränsen satts till att sträckan 

för resan som högst får vara tio mil från folkbokföringsadressen eller till 

Alvesta resecentrum, Växjö resecentrum eller Småland Airport. Att gå från 

sju zoner som maxlängd till en sträcka på tio mil är bra ur tydlighetssyn-

punkt, men tio mil som gräns kan innebära att resandet blir dyrare totalt sett 

eftersom resenären kan åka ganska långt in i angränsade län utan att behöva 

ansöka om riksfärdtjänst. Längre resor blir därmed mer lättillgängliga. 

 

När det gäller medföljande ledsagare eller medresenär finns det i nuvarande 

regler inga begränsningar gällande att ta med sig egna hjälpmedel på resan. 

I det reviderade förslaget uttrycks det istället att ledsagare eller medresenär 

inte får ta med sig egna hjälpmedel på resan. Denna begränsning kan leda 

till oönskade konsekvenser i form av otrygghet för resenären. Vid 

exempelvis demens hos resenären kan begränsningen innebära 

problematiska situationer och oro i de fall medresenären/ledsagaren hindras 

från att följa med. Föreslagen förändring innebär att det blir svårare att 

undvika den typen av situationer vilket är olyckligt. 
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Sammanfattning av ärendet 
Region Kronoberg ansvarar genom Länstrafiken Kronoberg för 

kollektivtrafiken i länet och beslutar om taxa, regelverk, zoner med mera. 

 

Den särskilda kollektivtrafiken färdtjänst är till för de personer som på 

grund av funktionshinder, som inte är tillfälliga och som har väsentliga 

svårigheter att förflytta sig på egen hand eller att resa med allmänna 

kommunikationsmedel.   

 

Nuvarande regler för färdtjänst och riksfärdtjänst i Alvesta, Lessebo, 

Ljungby, Tingsryd, Uppvidinge och Växjö antogs av Regionfullmäktige 

2012-10-12.  Trafiknämnden på Region Kronoberg beslutade den 4 februari 

2016 att skicka förslag till revidering av regelverket till berörda kommuner 

för yttrande. 

 
Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen antar förslaget till yttrande daterat 

2016-03-08 som svar till Region Kronoberg.  

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2016-03-08. 

Arbetsutskottets förslag till beslut 2016-03-22. 

 

 
Skickas till 
Region Kronoberg
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Ks § 77  Ks2016/0075 003 

 

 

Revidering av arvodesreglemente för god man/förvaltare 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fastställer 

arvodesreglementet för god man/förvaltare enligt förslag daterat 2016-02-08. 

 

Kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att se över eventuella ändringar om 

startarvode. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Den 28 april 2009 fastställde kommunfullmäktige det nuvarande 

arvodesreglementet för gode män och förvaltare. Sedan dess har 

omständigheterna kring godmanskap förändrats på grund av de pågående 

flyktingströmmarna, där många av flyktingarna är ensamkommande barn. Dessa 

barn behöver en god man som fungerar som en ställföreträdande förälder.  

 

Trycket på överförmyndarverksamheten har blivit stort och det nuvarande 

arvodesreglementet kräver stor administration kring utbetalning av arvode som 

sker varje månad till gode män för ensamkommande barn. 

I många kommuner runtom i landet, bland annat i Växjö och Alvesta, har man 

därför övergått till ett schablonarvode för gode män till ensamkommande barn 

och ungdomar. Detta innebär att de gode männen får ett fast månadsarvode 

utbetalt en gång per kvartal.  

 

För att fastställa att gode mannen utför sitt uppdrag ska även en redogörelse 

lämnas in en gång per halvår. I dagsläget lämnas ingen utförlig redogörelse in 

för dessa uppdrag. Kostnaden för att övergå till schablonersättning för gode män 

till ensamkommande barn beräknas bli ungefär densamma som i dagsläget. 

 

Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) rekommenderar att arvodet för 

godmanskap för ensamkommande barn skiljer sig från arvodet för övriga 

uppdrag. Överförmyndarnämnden avser, som tidigare, att följa SKLs 

rekommendationer till ersättning för övriga godmanskap och förvaltarskap. 

 

Överförmyndarnämnden och arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige 

fastställer arvodesreglementet för god man/förvaltare enligt förslag daterat 

2016-02-08. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2016-02-11 samt 
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Förslag till reglemente daterat 2016-02-08. 

Överförmyndarnämndens förslag till beslut 2016-02-18. 

Arbetsutskottets förslag till beslut 2016-03-22. 
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Ks § 78  Ks2015/0011 800 

 

 

Svar på motion om aktivitetshus för ungdomar 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att motionen är 

besvarad. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Jonna Nielsen (ALT) och Roland Johansson (ALT) föreslår i en motion daterad 

2015-01-15 att kommunen ska tillmötesgå ungdomars önskemål om ett 

aktivitetshus för ungdomar 18 år och äldre.  

Kultur- och fritidsförvaltningen redogör i ett tjänsteyttrande att skrivelser har 

inkommit till kultur- och fritidsnämnden om behovet av en mötesplats för äldre 

ungdomar. Frågan har diskuterats vid presidiemöte mellan barn- och 

utbildningsnämnden, socialnämnden och kultur- och fritidsnämnden. 

Förvaltningscheferna för dessa nämnder deltog på ungdomsrådets Inflytandedag 

2015, för att lyssna på ungdomarnas önskemål om hur en eventuell möteplats 

skulle kunna utformas. Därefter lyfte kultur- och fritidsnämnden behovet till 

budgetberedningen. Fullmäktige beslutade dock inte om budget till detta 

ändamål. 

I december 2015 presenterade föreningen Teater 16 projektet ”Ta Plats”, en 

kreativ mötesplats för konst- och kulturintresserade ungdomar mellan 16 och 25 

år. Verksamheten ska styras och drivas av deltagarna själva med stöd av en 

anställd verksamhetsledare. Målet är en öppen och välkomnande mötesplats.  

Sedan den 1 januari 2016 har ”Ta Plats” lokaler på Helsingborgsvägen. 

Ungdomsrådet är informerade och positiva till mötesplatsen. Kultur- och 

fritidsnämnden har beviljat 65 000 kr till lokalhyran 2016. Andra 

samarbetspartners är Regionteatern Blekinge Kronoberg och Riksteatern i 

Kronoberg. En ansökan om projektmedel kommer att lämnas till Allmänna 

arvsfonden. Enligt kultur- och fritidsförvaltningen är det mycket som talar för 

att ”Ta Plats” kan bli den möteplats som många ungdomar önskar. Alla får 

komma dit och själva bestämma om man bara vill fika och ta del av 

gemenskapen eller aktivt delta i utformning av lokal eller verksamhetsinnehåll.  

 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att motionen är 

besvarad. 

 

Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidsnämndens yttrande 2016-03-23. 

 

Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteyttrande 2016-03-02.
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Ks § 79  Ks2015/0089 820 

 

 

Svar på motion om att anlägga en hinderbana 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att anse motionen 

besvarad med hänvisning till att förslaget tas med i den förstudie som ska göras 

över Kvarteret Fritiden. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Socialdemokraternas fullmäktigegrupp har genom Matija Rafaj, Pia 

Johansson och Matthias Wanderoy lämnat in en motion om att anlägga en 

hinderbana i Ljungby kommun.  

 

En hinderbana av det slag som föreslås finns inte i kommunen idag. En 

hinderbana består av många olika hinder och svårighetsgrader. Skillnaden 

mellan ett utegym och en hinderbana är att på gymmet lyfter man tyngder, 

en hinderbana hoppar man över eller kryper under hinder. De banor som 

har byggts på andra platser i landet har blivit mycket populära. 

 

En hinderbana i Ljungby kommun rekommenderas ligga intill ett 

idrottsområde, elljusspår eller en sporthall. Enligt offert från ett etablerat 

sportbolag som levererar och bygger hinderbanor uppgår kostnaden till 

cirka 400 000 kronor. En sådan hinderbana består av 16 hinder, arbete, 

betong med mera. I summan finna inga markberedningskostnader 

inräknade. Kultur- och fritidsförvaltningen tycker det är viktigt att det läggs 

ett barnperspektiv på hinderbanans utformning. Större barn, ungdomar och 

vuxna ska ha roligt och kunna motionera i denna typ av spontanaktivitet. 

Kultur- och fritidsförvaltningen är positiv till förslaget.   

 

Även kultur- och fritidsnämnden ställer sig positiv till att en hinderbana byggs. 

Lämpligtvis tas hinderbanan med i den förstudie som ska göras över Kvarteret 

Fritiden. Nämnden föreslår att motionen därmed är besvarad. 

 

Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidsnämndens yttrande 2016-03-23. 

Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse 2016-03-03. 
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Redovisning av uppdraget att utreda arbetsutskottens 
vara eller icke vara 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige tackar för utredningen och 

beslutar att den politiska organisationen ska vara oförändrad under denna 

mandatperiod.  

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade i augusti 2015, i samband med budget för 2016, 

att ge demokratiberedningen i uppdrag att utreda arbetsutskottens vara eller icke 

vara. Frågan om att ta bort ett arbetsutskott lades fram som ett besparingsförslag 

från miljö- och byggnämnden i budgetärendet. Fullmäktige beslutade att inga 

förändringar skulle göras inför budgetåret 2016 och att demokratiberedningen 

fick i uppdrag att utreda utskottens vara eller icke vara. 

 

Kommunledningsförvaltningen har på uppdrag av demokratiberedningen tagit 

fram en utredning med fakta och statistik över beredningar och utskott, utan 

några synpunkter eller förslag från tjänstemän.  

 

Demokratiberedningen beslutar att demokratiberedningen ser positivt på att 

utskotten tas bort, då den demokratiska processen ökar genom att fler ledamöter/ 

partier får vara delaktiga i diskussionen kring förslag till beslut i nämnden. 

 

Demokratiberedningen anser att det är varje nämnd som får lämna förslag till 

om de ska ha kvar sitt utskott. Om nämnden väljer att ha kvar utskottet bör 

beredningen inför utskottssammanträdet förenklas så att den inte tar så lång tid 

och att enbart ordföranden, förvaltningschef och nämndsekreterare deltar i 

beredningen. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens utredning daterad 2016-03-16. 

Demokratiberedningens yttrande 2016-02-18. 

Arbetsutskottets förslag till beslut 2016-03-22- 
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Beslut om sammanträdeslokal för kommunfullmäktige 
augusti-december 2016 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att fullmäktiges 

sammanträden augusti - december 2016 ska hållas i Ljungby Arena. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Enligt Arbetsordning för kommunfullmäktige i Ljungby kommun § 8, ska 

kommunfullmäktige för varje verksamhetsår besluta om plats för 

kommunfullmäktiges sammanträden. 

 

Kommunfullmäktige har under 2015 sammanträtt i tingssalen på Storgatan 

i Ljungby, en sal som hyrs av Ljungby kommun. Salen är fullt utrustad för 

bland annat sändning av webb-TV och radio. Salen upplevs dock som något 

för liten. Förslag har framlagts om att hitta en ny lokal i kommunal ägo som 

bättre motsvarar de logistiska behoven kring fullmäktiges sammanträden, 

till exempel grupprum i anslutning till sammanträdeslokalen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade i november 2015 att fullmäktiges 

sammanträden ska äga rum i tingssalen på Storgatan i Ljungby under hela 

2016, eller fram tills dess att ett annat alternativ har presenterats och 

godkänts av fullmäktige.  

 

Efter förslag från fullmäktiges presidium sammanträdde 

kommunfullmäktige den 21 mars 2016 i konferenslokalen i Ljungby Arena, 

för att se hur den salen fungerar för deras sammanträden. En 

enkätundersökning genomfördes efteråt och visar att en stor majoritet av 

fullmäktigeledamöterna var mycket positiva till att hålla sammanträden i 

konferenslokalen i Ljungby Arena. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens sammanställning av enkätundersökning bland 

fullmäktigeledamöter 2016-03-21. 

Arbetsutskottets förslag 2016-03-22. 
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Ks § 82      

 

Informationsärenden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
 
1. Rapportering om det faktiska flyktingmottagandet under 2016. 

 

2. Redovisning av samtliga nämnders internkontroller 2015. 
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Redovisning av delegationsbeslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunledningsförvaltningen har inga delegationsbeslut att redovisa. 
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Redovisning av meddelanden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av meddelanden. 

 

Sammanfattning av ärendet 
 
1. Protokoll från styrelsen för Ljungby Energinät AB 2016-03-10. 

 

2. Protokoll från styrelsen för Ljungby Energi AB 2016-03-10. 

 

 


